
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

Emne Hvad skal vi diskutere Beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden   

2. Evt. kommentarer til referat fra 
19/03-2024  

  

Deltagere BRK Birgitte Pihl, Katrine Anker og Gitte Krog  
 BoH Malene Ellegaard Sparsø 
 BH Sund Linda Matzen, Katrin Jennert-Burston, Rikke Sprotte Klausen, Mia Gamstad Sørensen (elevrådsrepræsentant) 

 
   

Afbud  Louise Juel Pedersen 
 
Mødeleder  Linda Matzen 
Referent Rikke Sprotte Klausen 

 
 

 
Campusfællesskabet 
Minervavej 1 
3700 Rønne 
TLF.36982900 
bhsund@bhsund.dk 
www.bhsund.dk 
CVR 29547807 

  

Dagsorden 
Samarbejdsforum for skole og oplæring - SoSu 
Torsdag den 23. maj 2023 kl. 13.00 – 15.00 i lokale 1.176 
 
 

mailto:bhsund@bhsund.dk
http://www.bhsund.dk/


3. Opfølgning fra sidste gang – 
fraværsindberetning hos BRK v/BP 

Opdatering vedr. indberetning af fravær på PAU og 
brug af lignende proces på SOSU.  

BP informerer om, at der inden 24.6 vil være 
en fælles mailadresse i BRK, hvor eleverne 
fraværsregistrerer barn syg samt fravær 
udover sygdom.  
KJ informerer om, at Bhsund arbejder på at 
ændre studie+, så det kun er muligt at 
registrere sygdom og barn syg.  
 

4. Opfølgning fra sidste gang - Optag 
af 2 sprogede elever til GF2 aug 24 
v/BP 
 

Status på muligheden for tidligere rekruttering af 
elever, så dansk for-kursus kunne igangsættes 

BRK har ikke mulighed for at tilbyde et 
forkursus til to-sprogede elever.  
Bhsund laver et udkast til, hvordan et særligt 
sprogforløb kan planlægges. Jf erfamøde.  
 

5. Opfølgning fra sidste gang 
Praktikstedsbeskrivelser v/BRK 

Fremskridt vedr. praktikstedsbeskrivelser Opdatering af praktikstedsbeskrivelser tages 
op i BRK efter organisationsændring, juni ´24. 
MS laver en overordnet ramme, som de 
enkelte oplæringssteder kan arbejde videre 
på med beskrivelse mv. Det skal være 
tilgængeligt for den enkelte elev, hvilket BP 
og KA følger op på.  Fremover benævnes det 
oplæringsstedsbeskrivelser.  
 

6. Opfølgning fra sidste gang – tema 
eftermiddag til oplæringsvejleder.  

Temadag bliver planlagt til den 8.11.24. Tema er 
en styrke-baseret indsats til eleverne 

KJ orienterer om temadag. Ny dato ønskes, 
og KJ undersøger om muligheden for ny dato. 
Tirsdag, onsdag eller torsdag ønskes.  
 

7. Gennemgang af referat fra VTU-
opfølgningsmøde v/KJB 

Præsentation of drøftelse af referatet. 
Bilag: Referat fra VTU-opfølgningsmøde 

Der har været afholdt VFU-opfølgningsmøde. 
(se referat) 
Læseplaner skal fremover være tilgængelig 
for vejlederne. Elever opfordres fremover til 
at medbringe læseplan ved 
forventningssamtale.  



Ønske fra vejlederne om bedre mulighed for 
at kontakte undervisere. Kontaktlærers navn 
og mail skal fremover stå i elevens personlige 
uddannelsesplan. GK tager det med i 
ledergruppen og information gives til 
temadage i efteråret.  
Oplæringsvejledere foreslår, at de i højere 
grad at komme ind på skolen og præsentere 
eleverne for oplæringsperioder. 
Fremover skal uddannelsesbogen indeholde 
oplysninger om særlige behov om eleven. 
Drøftelse om tavshedspligt og 
personfølsomme oplysninger samt en øget 
opmærksomhed på det blandt vejledere.  
Det vil kræve ny opmærksomhed for både 
skole og oplæring.  
Bhsund ønsker en højere grad af besvarelser 
samt besvarelser, der efterfølgende kan 
afføde dialog om samarbejdet. Udd.sygepl. 
ønsker repræsentant ved 
opfølgningssamtaler. MS vender tilbage vedr. 
deltagelse. 
 

8. Deltagelse af kontaktlærere i 
oplæringssamtaler v/KJB 

Hvordan kan deltagelse af kontaktlærere i 
oplæringssamtalerne bedst faciliteres? Hvordan 
rammesætter vi deltagelsen for de elever hvor der 
er brug for et styrket samarbejde? 

Bhsund screener elever på GF2 og har et 
ønske om at kontaktlærer deltager ved 
forventningssamtaler hos elever med særlig 
opmærksomhed på frafald. Bhsund giver BRK 
besked om, hvilke elever det drejer sig om, 
og udd.sygepl. og kontaktlærer koordinerer 
tidspunkt.   



9. VFU – kan den bruges bedre til at 
nedsætte ansvarschock i 
hovedforløbet? 

Drøftelse om VFU som mere end en ren 
observationspraktik.  

Drøftelsen om VFU blive mere ensartet og 
med mere ”hands on”? BRK har et skema 
med oversigt over opgaver, der er 
udgangspunktet for VFU. Måske skal 
opmærksomheden også være på den første 
oplæring på hovedforløbet. Hvori ligger 
ansvarschokket? Er der forskel på oplæring i 
hjemmeplejen og plejecentre? Spørgsmålet 
skal drøftes videre.  

10. Kadence til 
elevrådsmøder/deltagelse af UddSP 
v/LM 

Aftale vedr. fast elevrådsmøder hvor UddSP er til 
stede 

Udd.sygeplejersker deltager 2 gange årligt på 
elevrådsmøder. FOA deltager ved samme 
møde.  

11. Uddannelsesbog v/KJB Der er lovkrav på samling af elevens dokumenter i 
en uddannelsesbog. Drøftelser vedrørende mulige 
formater. 

KJ informerer om at skolen pt. undersøger 
format af uddannelsesbog. 
Uddannelsesbogen skal være elektronisk, 
den skal være tilgængelig for både elev og 
skole, og noget skal kunne deles med 
oplæring. Louise Juel Pedersen kontaktes 
vedr. BRKs mulighed for at medvirke 
økonomisk.  
SOSU H har adgang til ”Student-center”, 
hvilket undersøges nærmere. Bhsund 
undersøger desuden hvad de lokal 
erhvervsskolernes bruger.   

Evt.   BP orienterer om, at uddannelses-
sygeplejerskene ønsker at komme på skolen 
hver torsdag. Bhsund melder tilbage om det 
er muligt.  

Punkter til næste møde 
 

27.8.24 kl. 13.00  
 
 

Opfølgning på oplæringsstedsbeskrivelser. 
Opfølgning på temadag den 8.11. 
Orientering på afholdte temadage. 



Orientering om uddannelsesbog 
Fleksibel SSH AMU 

 


